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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

 

Készült: az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2020. augusztus 26-ai, munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye:  Oroszlányi Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak:  Szabó István Lajosné elnök, Bekéné Sziráki Marianna, Tóth Istvánné, Bíró 

Józsefné önkormányzati képviselők 

    

Távol van:  Viczena Miklós önkormányzati képviselő 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

 

Szabó István Lajosné elnök a munkaterv szerinti képviselő-testületi ülést 10 óra 2 perckor megnyitotta, 

szlovák és magyar nyelven is köszöntötte a képviselőtársait. Megállapította, hogy a Képviselő-testület 

ülése határozatképes, mert 5 fő nemzetiségi önkormányzati képviselőből 4 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a kiküldött napirendi pontokat fogadják el.  

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

41/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

a 2020. augusztus 26-ai munkaterv szerinti képviselő-testületi ülés napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. augusztus 26-ai 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről 

2. Augusztus 15-ei rendezvény értékelése 

3. Ismeretterjesztő tábor Szlovákia-támogatás-Štúrovo-Vadas 

4.  Szlovák nyelvtanfolyam beindítása, támogatása 

5. OSZNÖ képviselőtestület munkaértekezlete az anyaországban - támogatás 

6. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 
Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Tóth Istvánné nemzetiségi önkormányzati képviselőt kérjék 

fel. Kérte, erről szavazzanak. 
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A Képviselő-testület nyílt szavazással, 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

42/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2020. augusztus 26-ai munkaterv szerinti 

képviselő-testületi ülésén választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2020. augusztus 26-ai 

munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Tóth Istvánné nemzetiségi 

önkormányzati képviselőt választja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó István Lajosné elnök 

 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

 döntésekről 

 

  Előadó: Szabó Istvánné elnök 

 
Szabó István Lajosné elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. Mint mondta, egy hónapja 

találkoztak utoljára, az azóta történt eseményeket részletesen kifejtette. 

Kérte, hozzanak határozatot arról, hogy az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat augusztus 

15-én felelevenítette a régi, hagyományörző, ősökre visszaemlékező tárgyi játékokat, megrendezte az 

ezekhez kapcsolódó versenyt. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

43/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

a 2020. augusztus 15-én megrendezett hagyományőrző játékokról és versenyről szóló 

tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 2020. augusztus 15-

én megrendezett hagyományőrző játékokról és versenyről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

Szabó István Lajosné elnök kiemelte, hogy augusztus 20-án, a koszorúzás után Biró Józsefné képviselő 

és a Bránicska táncegyüttes több tagja népviseletben részt vett az új kenyér megszentelésében és 

felszeletelésében.  

Kérte, az erről szóló tájékoztatást határozatban fogadják el. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

44/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

a 2020. augusztus 20-ai koszorúzáson és új kenyér szentelésen történő részvételről szóló 

tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 2020. augusztus 20-

ai koszorúzáson és új kenyér szentelésen történő részvételről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

Szabó István Lajosné elnök elmondta, hogy augusztus 21-én filmbemutatón vett részt. Az „Emlékező 

Bánhida” című filmet pendrive-on megkapta, később meg tudják tekinteni. Hozzátette, hogy 18 órai 

kezdettel a filmből egy részlet bemutatásra kerül a helyi televízióban. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

45/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Augusztus 15-ei rendezvény értékelése 

 

    Előadó: Szabó István Lajosné elnök 

 

Szabó István Lajosné elnök elmondta, hogy a rendezvényről szóló tájékoztatásról már szavaztak, de 

köszönet jár a Szlovák Klub minden tagjának az áldozatos munkáért. 

Kérte, erről szavazzanak. 

4 igen 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

46/2020.(VIII.26.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki a 

Szlovák Klub tagjainak a 2020. augusztus 15-ei rendezvény megszervezésében és lebonyolításában 

végzett áldozatos munkájáért. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 
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3. NAPIRENDI PONT: Ismeretterjesztő tábor Szlovákia-támogatás-Štúrovo-Vadas 

 
    Előadó: Szabó István Lajosné elnök 

 

Szabó István Lajosné elnök emlékeztetett rá, hogy az előző ülésen beszámolt már arról, hogy pályáztak 

erre a rendezvényre és nyertek 150.000 Ft támogatást a Magyarországi Szlovákok Szövetségének 

alapítványától a szálláshely költségére. Az elnyert támogatás nem fedezi a költségeket, pótolni kell a 

hiányzó összeget az önkormányzat költségvetéséből. Ez maximum 100.000 Ft-t jelent. Ehhez 

hozzátennék még a buszköltséget is. 

Kérte, erről szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

47/2020.(VIII.26.) OSZNÖ határozata 

az ismeretterjesztő tábor költségeinek támogatásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja, hogy az 

ismeretterjesztő tábor költségeinek pályázati támogatáson felüli részét az önkormányzat a saját 

költségvetése terhére fedezi. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Szlovák nyelvtanfolyam beindítása, támogatása 

 

    Előadó: Szabó István Lajosné elnök 

 

Szabó István Lajosné elnök véleménye szerint újra kellene indítani a nyelvoktatást. Javasolta, hogy 

október 15-től kezdődően, heti egy, alkalmanként 2 órás foglalkozást tartsanak az önkormányzat 

irodájának könyvtár részében.  

Kérte, erről szavazzanak. 

    

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

48/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

szlovák nyelvtanfolyam indításáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy október 15-től 

kezdődően, heti egy, alkalmanként 2 órás nyelvtanfolyam jellegű foglalkozást tartsanak az 

önkormányzat irodájának könyvtár részében. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: OSZNÖ képviselőtestület munkaértekezlete az anyaországban - 

támogatás 

 

    Előadó: Szabó István Lajosné elnök 
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Szabó István Lajosné elnök elmondta, hogy minden évben elmennek az anyaországba, ahol nyugodtan 

értékelik az évet, előkészülnek a közmeghallgatásra és elkészítik a következő évi munkatervet, 

programokat. Jövőre a 320. évfordulója lesz a szlovákok beteleptésének. Komoly programok lesznek. 

Szeretnének valami maradandót hagyni maguk után az utódok számára. Idén anyagi okok miatt nem 

tudtak előkészülni. A pajta jobb oldalára szeretenének egy féltetős kis beülőt készíteni. A tájház 

felújítására kértek 5 M Ft-ot , de azt a város nem tudta biztosítani a járványügyi helyzet miatt. Pályázaton 

csak 1,5 M Ft-t kértek, azt meg is kapták, de az csak arra lett elég, hogy bedeszkázzák a pajtát aszél és 

az eső ellen. Reméli, hogy az idén az Országos Szlovák Önkormányzatnál ismét lehet majd pályázni és 

akkor nagyobb összeget kérnek támogatásra, mert nem tudni, a város hogy áll majd a költségvetéssel. 

Szeptember környékén lesz ez a rendezvény, addigra jó lenne, ha elkészülne a féltető. Tavasszal kellene 

megcsinálni, amikor még nem olyan forgalmas a tájház. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester ígéretet tett rá, hogy restanciában tarja a kérést, mint ahogy az elmúlt 

években is mindig a költségvetés tervezésénél. 

 

Szabó István Lajosné elnök a program költségvonzatával kapcsolatban elmondta, támogatásból is 

rendelkezésre áll egy része, de pótolni is kell, valamint a gépjármű kilométer elszámolásához kell pótlás 

az önkormányzat költségvetésének terhére. Megemlítette a követetkező évben esedékes népszámlálást, 

mellyel kapcsolatosan kérdése az volt, hogy elektronikusan is részt lehet-e majd venni benne. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző válaszában elmondta, vizsgálat alatt van a lehetőség, de még nem kaptak 

hivatalos tájékoztatást. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő nemzetiségi önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

49/2020. (VIII.26.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat anyaországban megtartandó értekezletének 

támogatásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja, hogy az 

anyaországban tartandó munkaértekezlete költségeinek pályázati támogatáson felüli részét az 

önkormányzat a saját költségvetése terhére fedezi. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó István Lajosné elnök 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Szabó István Lajosné elnök elmondta, hogy szeptember 19-én most nem Pajta fesztiválnak hívják majd 

a rendezvényt, hanem a „Megyénk körül megyünk körül“ programhoz csatlakoznak. Piliscsévre is 

visznek embereket. Megemlítette továbbá a Hunyadi Iskola kérését a mesterségek bemutatására az előző 

évihez hasonlóan. Akkor egy kicsit korábbi időpontra kérték, most valószínűleg októberben lesz.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, a nemzetiségi önkormányzat képviselő-testületi ülését 10 óra 28 perckor 

bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 Szabó István Lajosné  Tóth Istvánné 

 elnök  jegyzőkönyv-hitelesítő 


